
 

Szydłowiec, 25 marca 2024 r. 

Or-I.0003.5.2024.DK 

 

Pan 

Marek Artur Koniarczyk 

Radny Rady Miejskiej  

w Szydłowcu  

 

Odpowiedzi na interpelacje z dnia 11.03.2024 r.1 

 

TREŚĆ INTERPELACJI: 

W związku z niepokojącymi doniesieniami medialnymi dotyczące Szkoty Głównej 

Menedżerskiej Collegium Humanum / Executive Master of Business Administration (MBA)  

i podejrzeniami organów ścigania, iż dochodziło na ww uczelni do handlu dyplomami, które 

otwierały drogę do rad nadzorczych państwowych spółek, z którego korzystali m. in. 

urzędnicy gminni oraz wójtowie, burmistrzowie i prezydenci wnoszę o udzielenie 

następujących informacji: 

a) udostępnienie ewentualnego imiennego wykazu osób z Urzędu Miejskiego w Szydłowcu, 

kierowników i dyrektorów wydziałów, referatów, szydłowieckich spółek miejskich, którzy 

uzyskali dyplom z tej uczelni; 

b) jeżeli były takie osoby, które otrzymały dyplom „ukończenia” ww uczelni wnoszę  

o informacje czy byty one opłacone pieniędzmi z prywatnych środków finansowych czy  

w ramach środków Urzędu Miejskiego w Szydłowcu np. z Funduszu Socjalnego i wnoszę 

przekazanie kopii tych opłat ? 
 

 

ODPOWIEDŹ: 

Informuję, że posiadam dyplom ukończenia studiów MBA na uczelni Colegium Humanum  

w Warszawie. Studia odbywały się w systemie zaocznym, w trybie stacjonarnym, trwały  

2 semestry i kończyły się egzaminem. Studia opłacone były z moich prywatnych środków. 

Informuję ponadto, że Urząd Miejski w Szydłowcu nie opłacał w/w studiów żadnemu 

pracownikowi Urzędu. Urząd Miejski w Szydłowcu nie opłacał również tych studiów 

pracownikom spółek komunalnych, gdyż byłoby to naruszeniem dyscypliny finansów 

publicznych. 

 

Z poważaniem 

 

BURMISTRZ 

/-/ 

                                    Artur Ludew 

 

Do wiadomości: 

Rada Miejska w Szydłowcu 

 
1 Data przekazania interpelacji Burmistrzowi Szydłowca: 13.03.2024 r. 


